
 
 

 
 

 
 

 
 

 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
Indiener : Thijs Verbeurgt 

 
Datum: 08/06/2020 

 
Onderwerp vraag:  Verkeersituatie Kauwendaal 

 
 

Toelichtende nota 
 

De werken aan het nieuwe kruispunt op de R6 zorgden ervoor dat straat Kauwendaal 
ontdekt werd als sneller alternatief tussen Katelijne-Waver en Mechelen. Dit leidde tot 

heel wat sluipverkeer, vaak aan hoge snelheid. Het probleem is dat deze straat te 
smal is voor verkeer in twee richtingen en er ook geen voet of fietspad is waardoor 

het erg gevaarlijk is voor zwakke weggebruikers. 

 
Vandaar volgende vragen: 

- Plant het college acties om het sluipverkeer tegen te gaan? 
- Voorziet het college in acties om de snelheid af te remmen? 

- Zijn er plannen om de situatie in deze straat te verbeteren voor voetgangers en 
fietsers? 

- Daarnaast, zijn er ook steeds meer klachten over sluikstorten. Wordt dit 
specifiek in deze straat aangepakt? 

 
         Thijs Verbeurgt 
 

 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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